
Zpráva z členské schůze místní skupiny Štěkeň, Čejetice
 

Zprávu o činnosti  MS za volební období přednesl předseda skupiny p.Košta

    Zabýval se těmito body:

•        Bílá voda – není stále zapsána v dekretech na Otavu 3

•        Odbahnění „Barbory“ v ceně 3,5 mil Kč a stále ji zanáší spadlé větve

•        Stavba MVE v Přeborovicích  a její negativní dopad na ekologii

•        Sekání ledů v pískovně Sedlíkovice a Stará řeka v Sudoměři 

•        Uskladnění obilí u p. Metelce

 

Vystoupení hospodáře MO p. Novotného 

•        seznámení s množstvím a velikostí vysazené násady

•        nedostatky ve vedení odpracovaných hodin

 

Vystoupení účetního MO p.Mgr. Gracíka

•        seznámení s hospodařením MO v roce 2005

  

   Vystoupení velitele RS p.Hniličky

•         změny v podmínkách lovu pro rok 2006

   

Informace předsedy MO k činnosti a připravovaným volbám

 

Volba nového výboru MS Štěkeň, Čejetice

•        do nového výboru bylo navrženo 7 kandidátů, všichni jednomyslně zvoleni

•        předsedou MS byl zvolen p. Metelec Miroslav Štěkeň  724 230 372

•        za člena revizní komice navržen p. Havránek Miroslav  Štěkeň 211  602 253 270

 

Vystoupení starosty obce Štěkeň p. Nového

 

Diskuse

 


